

Bestyrelsesmøde 25. marts 2020

Dagsorden til møde

Den 25. maj 2020 kl. 19:00 - 21:00 Online

MØDEDELTAGERE

Jesper Olsen

Rikke Heede (afbud)

June L. Nielsen

Weihao Mo (afbud)

Kim Gildberg

Kristian Holmstrup

Morten Skovgaard

Lars Bo Sørensen Eitmann

Allan Carlsen

Morten W. Ravn

Dagsorden

Sag nr. 1

Godkendelse af dagsorden (10 min)

Herunder bemærkninger til referatet fra sidste møde

Sag nr. 2

Orientering fra skolen (20 min)

Opstart af skolen den 18. maj, samt ungdomsskolen den 25. maj
Elevantal pt. til kommende skoleår

Sag nr. 3

Orientering om UU Frederikssund (20 min)

Herunder overgang fra 10. klasse til...

Sag nr. 4

Orientering om FGU (Forberedende GrundUddannelse) (20 min)

Sag nr. 5

Program for kommende sæson i Ungdomsskolen (20 min)

Vandprogram

Almene tilbud

Særlige tilbud

Overgang til nyt administrationssystem

Sag nr. 6**Trafikpolitik (10 min)**

Allan har været nødt til at melde ind at CampusU10 ikke har en trafikpolitik. Skolerne var blevet bedt om tilbagemelding senest den 31. marts og oprindeligt var det meningen vi skulle have drøftet det på mødet den 16. marts som blev aflyst grundet COVID-19

Sag nr. 7**Bordet rundt (20 min)**

Herunder punkter til næste møde som oprindeligt er planlagt den 8./6 skal vi fastholde denne dato eller flytte det en uge?

Formanden foreslår dette møde også bliver online

1. Godkendt
2. June orienterede om hvordan vi har gjort for at få eleverne tilbage. Vi bruger nu 4 lokaler, eleverne sidder i 3-mands grupper med minimum 1 meters afstand. Eleverne har virket glade for at vende tilbage. Især den sociale del har været godt for dem.
I perioden hvor vi ikke måtte mødes fysisk, har lærerne haft kontakt til deres egne kontaktelever samt deres faglige hold.
Ungdomsskolen har fået lov til at starte et vandhold (8 unge plus 2 instruktører, cykelhold, samt førstehjælp og knallertundervisning.
Morten S spurgte ind til om der var ting vi kunne bruge fra hjemsendelsesperioden, og det er der. Bl.a. kunne visse hold tilbydes online, så de geografiske afstande bliver mindsket. Sprog, Yoga og turbomatematik kunne være oplagte. (Yoga-holdet holdt et par seancer online)
3. Kristian fortalte om opbygning af UU. Kristian sender præsentationen til os
4. Kristian fortalte om FGU. Starter på Slide 12 i præsentationen
5. Allan og Kim fortalte om tankerne for kommende sæson, kommer til at ligne dette års program rigtig meget. Nyt er et hold i samarbejde med Slangerup Lokalradio, hvor de unge kan lære at lave podcast, radio mm.

Vi har fået en udfordring med vores ønske om nyt administrationssystem. Vi har ikke fået lov til at indkøbe det nye endnu, hvilket har forsinket processen med at lave vores program færdigt.

6. Trafikpolitik
Beslutning fra bestyrelsen: Allan udarbejder udkast til trafikpolitik og vi tager det på næste møde (22. juni)
7. Bordet rundt
Lars har deltaget i et formandsmøde med de andre bestyrelsesformænd. Lars vil tale vores sag i dette forum. Lars udtrykte ros til lærerne for deres indsats under hjemsendelsen og arbejde med at få de unge godt tilbage igen.

Vi flytter det planlagte møde fra den 8. juni til den 22. juni, vi afholder det fysisk hvis muligt